
ZAPISNIK 
 

sa 19. sjednice Turističkog vijeća Turističke zajednice Grada Pule održane u utorak 25.10.2016. 

godine u prostoru TZ Pule, Forum 3 s početkom u 13 sati 
 

Prisutni članovi Turističkog vijeća: Branko Lukić, Igor Škatar, Andi Vitasović, Milan Vlaisavljević i 

predsjednik Boris Miletić. 
 

Opravdano odsutni članovi Vijeća: Milena Perković, Boris Žgomba, Reli Slonim i Mladen Širola.  

 
Ostali prisutni: direktorica Sanja Cinkopan Korotaj  i zapisničar Eleonora Stojković. 

 

Predsjednik Boris Miletić pozdravlja prisutne i utvrđuje da je prisutan dovoljan broj članova za 

njezino održavanje i donošenje pravovaljanih odluka.  
 

Predsjednik za sjednicu predlaže sljedeći dnevni red: 

1. Usvajanje zapisnika sa 18. sjednice Turističkog vijeća, 
2. Prijedlog Rebalansa financijskog plana za 2016. godinu, 

3. Prijedlog Programa aktivnosti i financijskog plana za 2017. godinu,  

4. Prijedlog Odluke o izmjeni koeficijenta boravišne pristojbe, 
5. Zahtjevi, 

6. Razno. 

 
Predloženi Dnevni red sjednice usvojen jednoglasno. 

 

 
Ad 1) Zapisnik sa 18. sjednice Turističkog vijeća usvojen je jednoglasno u predloženom tekstu. 

 

Ad 2) Kako su vijećnici materijal za ovu točku dobili uz poziv i imali se prilike detaljno upoznati sa 

sadržajem, predsjednik je zamolio direktoricu da ukratko objasni bitne stavke Rebalansa plana za ovu 
godinu. 

 

Direktorica Sanja Cinkopan Korotaj – osvrnula se na veće razlike u Rebalansu u odnosu na plan i 
istakla stavke kod kojih je došlo do promjene: 

- zbog većeg broja noćenja, povećani su prihodi od boravišne pristojbe za 10% od planiranih, 

- kako je pad prihoda od turističke članarine manji od predviđenih 15% za koliko je smanjena 
stopa, oni su ostvareni 4% više od planiranog, 

- najviše su porasli prihodi iz proračuna  zbog  odobrenih sredstava od HTZ-a, TZ Istre i Grada 

za potpore manifestacijama,  

- u prihodima je također manji kredit koji je podignut kako bi se premostio period početka 
godine kad je malo prihoda, 

- potpore manifestacijama veće su za 65 % od planiranog, 

- transfer boravišne pristojbe povećan je zbog veće realizacije tog prihoda. 
 

Turističko vijeće jednoglasno je prihvatilo obrazloženje direktorice i predloženi tekst Rebalansa 

financijskog plana za 2016. godinu. 

 
 

Ad 3) 

 
Kod obrazlaganja stavki Programa aktivnosti i financijskog plana za 2017. godinu, direktorica je 

istakla da su noćenja i  prihodi od boravišne pristojbe planirani na nivou 2016.  Turistička članarina 

manja je za 5% zbog najavljene promjene Zakona o turističkim članarinama i smanjenja stope. 
Aktivnosti su planirane na nivou ove godine. Značajna promjena je kod Dolce vita jer nije bila ove 

godine, a za sljedeću godinu se u dogovoru s Gradom planiraju četiri fasade. 

 



Prezentira tabelu s prijedlogom sufinanciranja manifestacija u 2017.g. Napominje da se ove godine 
malo kasni s time zbog nove Uredbe o udrugama. Tražio se način da se udruge uključe i moguće je 

ukoliko se udrugama ne prebaci novac već se direktno vrši plaćanje računa. Zbog manjka vremena ove 

godine nije se sastala Komisija i prijedlog je došao direktno na Vijeće. Za Manifestacije je podijeljeno 

700 tisuća kuna što je 100.000 više nego lani jer je u plan 2017. uključen i iznos za Ironman. Inače su 
sredstva podijeljena po principu prošle godine. Kako se naknadno uvidjelo da se Zajednica 

Crnogoraca pojavljuje dva puta, predlaže da se podrži Savez Crnogoraca s programom folklora koji se 

podržavao i ranije, ali ne i Zajednica crnogoraca IŽ koja planira književne programe. Također se, 
iznos za Concertino Istarske glazbene scene prebacuje u kolonu programa Nove godine. 

 

Novost u planu je Advent u Puli koji se realizira s Pula film festivalom i Gradom Pula, a naglasak je 

na dječjem programu pa se planira „Čarobna šuma“ na Giardinima. Promjena u odnosu na ovu godinu 
je i kod većih troškova SMP-a Istre. Također će se raditi i blok plan koji se ove godine nije tiskao. 

 

Prijedlog Programa aktivnosti i financijskog plana za 2017. godinu usvojen je jednoglasno. 
 

 

Ad 4) 
Turističko vijeće verificiralo je tekst Odluke o visini koeficijenta boravišne pristojbe o kojoj su se 

članovi Vijeća izjasnili 17. listopada. Zbog potrebe usklađenja postojeće Odluke sa nomenklaturom 

programa eVisitor sastavljen je tekst nove Odluke koja je koncipirana na način da se u Odluci navedu 

posebno Zona I sa paušalom od 300 kn i Zona II sa paušalom od 260 kn. U odnosu na prošlu Odluku i 
postojeće stanje nije došlo do nikakvih promjena samo se izvršilo usklađenje. Prijedlog je upućen 

Gradskom vijeću na usvajanje.  

 
 

Ad 5) 

Nakon pojedinačnog razmatranja prihvaćeni su sljedeći zahtjevi: 
 

1. Zboru Cantus Populi odobreno je  2.000 kn za natjecanje u Riminiju održano 22.-25.9.2016.g. 

2. Advent u Katedrali, koncert Bruno Krajcar i Marija i Ivana Husar 02. prosinca, podržat će se 

sa 12.000 kn bruto. 
3. 10. Forum BPW poduzetnica podunavske regije 4. i 5. 11. u hotelu Park Plaza Histria 

sufinancirat će se sa 2.000 kn. 

4. Radija Rovinj FM za suradnju s TZ Pule na brandingu i upoznavanju slušatelja s programom u 
organizaciji i pod pokroviteljstvom TZ-a, za što će se izdvojiti 16.000 kn. 

5. Udruzi za zaštitu životinja Snoopy dodijeljeno je 2.000 kn za pomoć pri kupnji hrane i opreme 

za životinje. 

6. Boćarskom klubu Osoba s invaliditetom IŽ odobreno je 4.000 kn za prvenstvo Hrvatske u 
boćanju za osobe s invaliditetom koje će se održati u OŠ Veli Vrh 12. studenoga. 

7. Festival putopisne književnosti „Verse“ koji će se održati 08.11. u galeriji Cvajner  u 

organizaciji Udruge za promicanje očuvanja Istarske kulturne baštine – Istarska baština, 
sufinancirat će se sa 5.000 kn. 

8. Riječkoj grupi Putokazi odobreno je 2.000 kn za mjuzikl Raskružje 4.11. u INK. 

9. Ronilački promotivni projekt Pogled u plavo, održan 30. rujna i 01. listopada na Forumu, 
financiran je putem TZ Pule, za što je Grad Pula uplatio  30.000 kn. 

 
 

 
Odbijeni su zahtjevi: 

- Damira Strugara za potporu tiskanju knjige kolumni „Strugalica“. 

- Gimnazije Pula za odlazak na Dane kruha 8. i 9. listopada u Stubičkim toplicama. 
- Makedonskog kulturnog društva Sv. Kiril i Metodij za nastup glazbene grupe iz Makedonije na 

Danima makedonske kulture u Istri. 

 
 

Ad 6) 



a) Direktorica je dala informaciju o proglašenju Pule među 100 Top green održivih zelenih destinacija. 

Priznanje „2016 Sustainable Destination Top 100“ Grad Pula je dobio među 100 najodrživijih 

destinacija kao priznanje destinacijama koje su uspješno uvele održive mjere u turizmu. Certifikat je 

na konferenciji Global Green Destination Day u Ljubljani preuzela direktorica TZ Pule. 
 

 

 

b) Agencija Atlas Dubrovnik raspisala je natječaj za domaćina za MTV Summerblast, dvodnevni 
europski glazbeni open air festival s vodećim izvođačima MTV top lista, za 2017. godinu. Troškovi su 

od 200 do 250 tisuća eura, a za smještaj se traže hoteli s 4 zvjezdice do 5 km. Pula je dobila poziv da 

se javi na natječaj za domaćina za sljedeću godinu. 
 

Turističko vijeće ocijenilo je da u ovom trenutku nema interesa za prijavom Pule na natječaj.  

 
 

c) ) Zaključeno je da u sklopu posjeta sajmovima Turističku zajednicu Pule u studenom na sajmu 

WTM London predstavljaju vijećnici Boris Žgomba i Branko Lukić. U sklopu benchmarkinga 

vijećnik Andi Vitasović otputovat će u Beč krajem godine,  a Milan Vlaisavljević u Graz.  
 

 

d) Prihvaćena je informacija o turističkom prometu za devet mjeseci ove godine. 
 

 

 
 

Sjednica je završena u 13,30 sati minuta. 

 

 
Zapisničar: Eleonora Stojković      Predsjednik: Boris Miletić 


